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1. Pitanja postavljena Vijeću ministara BiH: 

1.  „Koliko je lokacija u ovom trenutku spremno za knjiženje i koje su to lokacije? 

Navesti sve lokacije pojedinačno. Grupirati po entitetskoj pripadnosti. 

2.  Koliko je lokacija u ovom trenutku koje čekaju uknjižbu uz provođenje formalno-

pravnih radnji (usuglašavanje katastarskih i zemljišno-knjižnih evidencija)? 

Navesti sve lokacije pojedinačno. Grupirati po entitetskoj pripadnosti. 

3. Koliko je lokacija za koje nije pribavljena zemljišno-knjižna dokumentacija (zbog 

nepoštivanja zakonskih obveza nadležnih službi za katastar općina u kojima se te 

lokacije nalaze)? Navesti sve lokacije pojedinačno. Grupirati po entitetskoj 

pripadnosti. 

4. Koliko je lokacija za koje uopće nije moguće pribaviti katastarsku i zemljišno-

knjižnu dokumentaciju zbog nedefiniranog zemljišnog obuhvata od strane 

Zajedničkog stožera Oružanih snaga BiH?“  

2. Inicijativa upućena Kolegiju Tajništva Parlamentarne skupštine BiH: „Evidnetno je da se  

duže vrijeme u PSBiH služi flaširana voda veoma sumnjive kvalitete (isporučitelj izabran 

na tenderu). Tražim da se uzorci svih vrsta vode za piće koji su nabavljeni prema 

posljednjem tenderu dostave nadležnom zavodu za zdravstvenu zaštitu, radi analize 

kvalitete vode za piće koja je u upotrebi. Tražim od Tajništva Parlamentarne skupštine 

BiH da to pitanje pokrene u najkraćem roku i da obavijesti Zastupnički dom o rezultatima 

analize.“  

 
 


